
Zápis 

z členské schůze ČMKCHB z. s. konané dne 29. 5. 2015 v Radošově. 

Přítomni dle jmen a podpisů uvedených v prezenční listině, která je 

nedílnou přílohou originálu zápisu z členské schůze klubu. 

Členskou schůzi ČMKCHB z. s.  zahájil v 19,00 hodin místopředseda 

klubu D. Dvořák. V jejím úvodu byla minutou ticha uctěna památka 

zesnulých členů klubu. Bylo konstatováno, že členská schůze není 

usnášeníschopná – při zahájení ČS bylo přítomno pouze 64 členů 

klubu a tedy program schůze se bude řídit dle bodů uvedených na 

pozvánce. Zapisovatelem byl zvolen kol. M. Adam, ověřovateli zápisu 

kol. J. Tůma J. a V. Solar.  

Ekonom klubu Z. Havlíček seznámil členskou schůzi s účetní 

uzávěrkou za rok 2014. Veškeré ekonomické údaje, které zde byly 

předneseny, jsou podrobně, vč. komentáře, zpracovány ve Zpravodaji 

Barvář 24/2015.  

Účetní závěrka hospodaření klubu za rok 2014 byla schválena všemi 

přítomnými členy. 

V jednotlivých bodech byli přítomni na ČS dále seznámeni: 

- Se současnou situací v ISHV, s postavení ČMKCHB v této 

organizaci, s výtkami k vývozu štěňat v letech 2010 až 2015, 

s připomínkami k účasti zahraničních členů a s podmínkami další 

spolupráce mezi kluby. Na ČS bylo konstatováno: Vývoz štěňat 

do zemí ISHV je možný pouze se souhlasem obou poradců 

chovu, byly projednány podmínky pro členství cizinců v 

ČMKCHB tak, jak je uvedeno v zápisu z výborové schůze. 

Přítomní členové klubu souhlasí se spoluprací a účastí v ISHV. 

- S přípravou 9. samostatné klubové výstavy ČMKCHB. Předsedou 

klubu byly podány organizační záležitosti a bylo zdůvodněno 

místo konání klubové výstavy. Pro rok 2016 a dále, vzhledem 

k platnosti povinnosti účasti barváře na klubové výstavě pro 



jeho uchovnění, připravuje klub dvě výstavy a to v Kolesách a na 

Jižním Portálu u Blanska. Byla přednesena informace k přípravě 

dalších klubových akcí pro rok 2016. Termíny jednotlivých akcí 

budou uvedeny v dostatečném předstihu dodatečně. 

- Byl projednán Zpravodaj klubu 24/2015 a to nedodání příspěvků 

z některých oblastí, důvody uvedení nekompletních výsledků Pb 

za rok 2014, chyby v počtech štěňat u BB, ekonomika tisku a 

jeho distribuce (57 tis. Kč).  Ve zpravodaji bylo uvedené plné 

znění nového soutěžního řádu barvářů (SŘ), který již není 

součástí ZŘ. Klub vydal brožurku s plným zněním ZŘ pro barváře 

a SŘ, která je k dostání u ekonoma za 30 Kč. 

- Přítomni byli seznámeni s odsouhlasenými chovnými 

podmínkami pro BB a HB platnými od 10. 2. 2015. 

- S jednáním poslední schůze výboru ČMKCHB – podrobnosti jsou 

uvedeny v zápise z výboru 2/2015. 

- Se zprávami členů výboru - poradců chovu HB a BB, výcvikáře 

klubu za výcvikový rok 2014, vedoucího aktivistů a matrikáře 

klubu. Podrobnosti též uvedeny v zápise z výboru.  

- Přítomní byli seznámeni s dopisem Milana Pavlíka k podmínkám 

přijímání nových členů, k povinnosti klubové výstavy, k účasti 

dalšího člena výboru na IHb a ke zrušení povinnosti jarních 

svodů. 

Diskuze 

- Kol. Mostecký – výboru byl zaslán návrh na vyznamenání členů 

oblasti 14. a 15. ze spádové schůze oblasti ze dne 10. 2. 2015. 

Výbor klubu na tento zápis nereagoval.  

- Kol. Pavlík – připomínka k podmínkám IHB pro chovnost, 

potřeba jarních svodů pro chovnost např. u chudozubosti, 

upozornil na nedostatek kvalifikovaných rozhodčích z exteriéru 

pro výstavy, které jsou potřeba pro chovnost jedinců. 



- Kol. Havlíček – V roce 2014 bylo provedeno 12 IHb, z toho jsou u 

třech různé nedostatky a pochybnosti k jejich provedení.  

Z důvodů přetrvávání různých pochybení byly vytvořeny tyto 

kontrolní mechanismy, které průběh zkoušky nikterak 

nekomplikují. Co se týče jarních svodů chybí výstupy. V roce 

2014 poslaly výsledky svodů 3 OMSy, v roce 2015 jeden. 

- Kol Dvořák – problém chudozubosti nelze řešit u mladých 

jedinců. Kvalita posuzování na svodech je všeobecně nízká. 

- Kol. Kumpa – pochválil vydání zpravodaje, je však příliš pozitivní, 

chybí mu více připomínek k negativům chovu - epilepsii, bílým 

skvrnám, DKK a pod. 

- Kol.  Varvařovský – z chovu byli vyřazeni chovní jedinci 

produkující štěňata s epilepsií, bílé skvrny neprojdou při 

bonitaci jedince. Je pro zveřejňování vrozených vad ve vrzích. 

- Kol. Jeřábek – chybí zveřejňování nemocných jedinců, je třeba 

důsledně informovat poradce chovu. Na výboru se jednalo také 

k možnosti ustanovení chovatelského poradního sboru, dotaci 

pro import štěňat a pro čekatele na rozhodčí z exteriéru. 

- Kol. Sedlák – vznesl dotaz ke zpřísněným podmínkám pro přijetí 

za člena ČMKCHB. Dle jeho názoru neodpovídá požadavek na 

doporučení oblasti a vlastnictví loveckého lístku stanovám klubu 

a pokud nový člen pošle přihlášku a uhradí poplatek měl by být 

přijat za člena. 

- Kol. Havlíček – tyto údaje nejsou povinné, ale pouze 

informativní a byly vždy součástí přihlášky do klubu. Členství 

v klubu není nárokové a rozhoduje se hlasováním. Čím více má 

člen výboru informací, tím lépe se může rozhodnout. K nepřijetí 

člena nemusí většina členů výboru hlasovat proti. Stačí, když se 

pro nedostatek základních informaci k novému členu zdrží 

hlasování, svoboda rozhodování při hlasování je základním 

právem každého z nás. Klub má v současné době nejvíce členů 



v historii a i přes pomyslné zpřísnění se hlásí další a další. Výbor 

žádá oblasti o lepší spolupráci, kdo jiný než oblasti by měly 

vědět, kdo u nich bude pak pracovat. 

- Kol. Maślanka – k otázce členství je pro doplnění do stanov 

požadavku na doplňující informace. Klub nemá právo řešit 

pochybné zkoušky jak u Pb, tak IHB. Povinností klubu je 

informovat příslušný orgán ČMMJ. Upozornil na chybné 

posouzení IHb kol. K. Plchem.  

- Kol. Dvořák – výbor klubu neřeší jednotlivé zkoušky. Řeší však 

chovné podmínky, přičemž správné vykonání pracovní zkoušky 

je jednou z důležitých podmínek pro uchovnění barváře. 

Kritizované posouzení IHb a rychlost jejich anulování pro 

uchovnění potvrdilo jednoznačně správnost celého postupu. 

Dosavadní praxe taková rozhodně nebyla, což bylo často ze 

stran členů oprávněně kritizováno.  

- Kol. Alexa- požaduje rozhodně vyšší pracovní úroveň psů bez 

projevů bázlivosti, je pro spolupráci mezi kluby ISHV v chovu a 

přísnější přijímání nových členů.   

- Kol. Tůma -  upozornil na nesrovnalost v počtu vržených štěňat 

v roce 2014 uvedených ve zpravodaji a též na nesrovnalost ve 

využití plemenných psů. Nutno opravit v dokumentech klubu.  

- Kol. Prušovic – informoval o situaci s žádostí o krytí jeho feny 

s německým psem, ke kterému nakonec nedošlo a k průběhu 

IHb.  

- Kol. Varvařovský – jednání pana J. Prušovice má vliv na další 

spolupráci s německými kluby a ISHV.  Tato situace bude nadále 

řešena na příští výboru klubu, kam bude kol. Průšovic přizván do 

jednání. 

- Kol. Hennrich – upozornil na nesrovnalosti údajů v matrice. 

Okomentoval(a): [AM1]: Esrovnalost využití plemeníků. 
m 



- Kol. Jeřábek – tyto nesrovnalosti rozporoval a upozornil kol. 

Hennricha, že zde podává nepravdivé informace. 

Po ukončení diskuze byla členská schůze ČMKCHB z. s. ve 21,30 hodin 

ukončena. Po skončení programu členské schůze nadále probíhala 

vášnivá debata všech přítomných (postupně se zúčastnilo ČS a 

následné zábavy přes 100 členů klubu), která byla zpříjemněna 

vystoupení hudební skupiny L. Tipmanna a jeho kolegů.   

 

Zapsal:  Miroslav Adam-jednatel klubu 

Ověřili: Jiří Tůma a Vladimír Solar 

 

 

 

 

 

 

 


